
                    ZAPISNIK 

10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec,ki je bila 16.11.2024, ob 18. 00 uri,v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, Miha Štajner,Anton Gramc,Martin Metelko 

Odsotni člani sveta : Damjana Pirc 

Sejo vodi:  Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 7  članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled zapisnika 9. redne seje sveta, z dne,28.9.2024 
3. Potrditev finančnega poročila za leto 2024 
4. Tekoča dela v KS  
5. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7) 

Sklep sprejet. 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje, z dne,28.9.2024 

 

Ga. Ivačič  poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 

Sklep: Pripomb na zapisnik  9. redne seje, z dne,28.9.2024, ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na 

spletni strani Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 



Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7) 

Sklep sprejet. 

                                                                                      Ad 3 

Potrditev finančne ga poročila za leto 2024 

 

Predsednik g. Gorenc na kratko predstavi finančno poročilo za leto 2024. Člani Sveta so že med letom 

ves čas seznanjeni z finančno situacijo, zato sprejmejo naslednji  

Sklep:  Finančno poročilo za leto 2024, za KS Studenec, se v celoti sprejme in potrdi. Sklep o potrsitvi 

se pošlje na Občino Sevnica. 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7) 

 

Ad 4 

Tekoča dela v KS 

 

g. Gorenc predstavi aktivnosti, ki so potekale v tem času in sicer: 

- asfaltacija pri družini Fon v Roviščah – opravljena 

-  Prejeli smo prošnjo za dodelitev finančnih sredstev, za izvedbo »Miklavževanje«, odobren znesek je 

600,00 EUR, za približno 170 daril, sklep narejen 

- za izgradnjo nadstreška pri POŠ Studenec – potreben ogled z izvajalcem in pridobiti ponudbo 

- izvedeno je bilo nakazilo v višini 1.000,00 EUR, za obnovo fasade na  Cerkvi na Studencu 

-  Narejen je idejni projekt za telovadnico na Studencu, projekt bo predstavil g. Markošek na naslednji 

seji 

- sanacija ceste Impoljca – Studenec, se približuje k koncu del, predvidoma  konec novembra 

- ureditev križišča Rovišče – Studenec, v teku je pobiranje izjav lastnikov zemljišč, planirano do leta 

2026 

- Brezovo – radi bi se priklopili na javni vodovod –potrebno pridobiti soglasje lastnikov 

- razširitev ovinka pri družini Smerdelj – čaka se na pravnomočnost odločbe 

- še vedno je aktualno vprašanje okoli javnega delavca , vztrajamo pri temu, da bi ga morali imeti 

samo za KS Studenec, kajti nekatere KS imajo svojega 

- Zavratec – idejni projekt za izdelavo pločnika še ni narejen, vseeno je projekt še vedno aktualen 



- Mahovne Slavica – želi asfaltirati pot v dolžini približno 70 m, dala bi tudi soudeležbo, potreben 

dogovor z solastniki, kajti meji na občino Krško 

-  Ponikve – poiskati morajo primerno mesto za postavitev hidranta, dobili bodo tudi cevi 

-  Rovišče  - Občina Sevnica in Škofija podpisali  gradbeno dovoljenje za obnovo mrliške vežice 

- zahvala ga. Ivačič – predsednica KORK -  za finančno pomoč s strani KS, pri izvedbi srečanja starejših 

krajanov in zahvala g. Gorencu, ki se je srečanja tudi udeležil. 

 

Ad 4 

Razno 

 

g. predsednik Gorenc se vsem zahvali za dobro sodelovanje v letu 2024 in vošči vse dobro v 

letu, ki prihaja. 

 

Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 19.25  uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 7 članov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

          Slavica Ivačič                                                                                                      Uroš Gorenc 


